
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 9. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 43
Ministeren har flere gange – og senest i svaret på ERU alm. del – spørgsmål 249 
(folketingsåret 2022-23, 2. samling) – gjort Folketinget opmærksom på, at ministeren 
ønsker den stærkest mulige konkurrence på realkreditmarkedet, så danskerne fortsat kan 
få billige boliglån. Kan ministeren redegøre for, hvad ministeren vil gøre for at fremme 
konkurrencen på realkreditmarkedet til boligfinansiering, og kan ministeren oplyse, hvad 
ministeren mener, er grænsen for, hvor stor en enkelt aktørs andel af realkreditmarkedet 
til boligfinansiering bør være, såfremt forbrugerne skal nyde godt af valgmuligheder og fri 
konkurrence?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars-Christian Brask (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lars-christian.brask@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Andersen
formand
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